
Róth Kálmán rádöbbent: Ez így nem mehet tovább! 

 

 

Sok érdekes dologról lehet olvasni a legkülönfélébb fórumokon - most 

éppen a sportnapilapban hétfőn megjelent információ gondolkodtatott 

el. Róth Kálmán távozásáról van szó, aki Mosonmagyaróvárról 

visszavonul győri bázisára. 

 Első pillantásra úgy tűnik, nem történt semmi különös: egy 

kézilabdás szakember rájött, hogy az a hármas feladat, amire 

elkötelezte magát, bizony sok. Ezért egyet „lead” - még mindig marad 

kettő.  

 Ezzel a ténnyel nehéz vitatkozni, hiszen még két munkakörben sem 

lehet könnyű helytállni, ha nem szabadidős sportdélutánok vezetése a 

feladat. Márpedig Róth esetében nem erről van szó. Éppen 

ellenkezőleg. Szerény véleményem szerint a Győri Audi ETO KC 

utánpótlás szakmai igazgatói tisztsége akár egyedül is kitöltheti a napi 

8-10, olykor akár 12 órás, kötetlen munkaidőt. 

 Róth Kálmán lehet, hogy ennél többet is bír - feltehetően ezért 

tevékenykedik a győri Bercsényi Miklós Közlekedési és Sportiskolai 

Szakközépiskola pedagógusaként is. Az azonban már első ránézésre is 

túl soknak tűnik, hogy valaki Európa legjobb női kézilabda csapata 

utánpótlásának elsőszámú felelőseként még egy oktatási 

intézményben is munkát vállal. Az pedig - a jochapress.hu szerint 

legalábbis -  már a hazárdjáték kategóriájába tartozik, ha bárki az 

előbbi két feladatkör ellátása mellett nem a szomszédban, hanem egy 



másik városban egy élvonalbeli női kézilabda együttes felkészítésére 

is elszegődik. 

 Persze - mondhatná bárki - három fizetést felvenni jobb lehet, mint 

kettőt. Más kérdés, hogy egy ember, három különböző helyen és 

feladatkörben fizikailag is képtelen megfelelni. Nyilván tudta ezt Róth 

Kálmán is, mégis belevágott. Miért is ne tette volna, hiszen a magyar 

sportéletben számosan, mások is képesek ilyen vagy hasonló 

bravúrokra?    

 Róth tehát az óvári hölgyeket is dirigálta, ahova egyébként az 

országban a legjobb körülmények között tudott bárkit leigazolni. 

Egyáltalán nem véletlen, hogy a Hajdú-Bihar megyéből származó, 

immár a válogatottban is számításba vett Tóth Gabriella is a győri U-

bázist választotta. Az adott körülmények és célok ismeretében kissé 

furcsának tűnik, hogy az óvári utánpótlás bázis mégis négy külföldi 

játékost is foglalkoztat, hiszen az óváriak esetében a fiatalok 

tehetségének kibontakoztatása, s az ehhez szükséges minél több 

játéklehetőség biztosítása kellene legyen a legfontosabb... 

 Mindennek a tetejébe a „mixelt” együttes nem különösebben jól 

szerepelt a bajnoki pontvadászatban, így a következő hetekben a 

bennmaradásért kell majd élet-halál küzdelmet folytatnia. 

„Természetesen” Róth Kálmán nem ezért adta fel a vezetőedzőséget 

Mosonmagyaróváron. Bűnt követ el, aki ilyesmire gondol! 

Egyszerűen csak arról van szó, hogy Róth éppen most döbbent rá: 

amit második esztendeje csinál, az sok. Sem előbb, sem később.  



  Innen kezdve mindenki azt gondol, amit akar. Ami viszont tény: a 

klub megköszönte, hogy „feladatát más felelősségteljes pozíciója 

mellett professzionálisan és teljes elhivatottsággal végezte. A Győri 

Audi ETO KC-nál betöltött utánpótlás szakmai igazgatói munkájához, 

továbbá a Bercsényi Miklós Közlekedési és Sportiskolai 

Szakközépiskola pedagógusaként végzett tevékenységéhez további 

sok sikert kívánunk.”   

 A dolgok ezzel a lovagiasság szabályai szerint el is vannak boronálva. 

Ahogy kell, úgy magyarosan...  

                                                                  (jochapress.hu)   

 

 


